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ZAPISNIK 

SA XX.  SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA NOVALJE 

 

održane  dana 15. veljače 2024.g. (četvrtak) u  Gradskoj  vijećnici  

s početkom u 09,00 sati 

 
Sjednici nazočni: Matej Gušćić- predsjednik, Eugen Dabo, Smiljana Čemeljić-Šuljić,  

        Marin Datković, Mladen Tamarut, Teo Veličan, Aleksij Škunca, 

        Ante Dabo, Antonio Datković, Zlatko Vidas, Josip Škunca, Tomislav Vidas 

 

Odsutni vijećnici: Vesna Šonje Allena 

Ostali nazočni: Ivan Dabo-gradonačelnik, Silvija Hodak Tauzer-pročelnica, Ivana Kurilić-  

pročelnica, Ivan Peranić – pomoćnik pročelnika, Gordana Vuković -

voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje 

 

Predsjednik Matej Gušćić na početku sjednice izvršio je i prozivku i utvrdio da je sjednici 

nazočno 12 (dvanaest) vijećnika te pozvao gradonačelnika Ivana Daba da podnese izvješće o 

aktivnostima od zadnje održane sjednice. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo u svom izlaganju posebno je istaknuo: 

- Napomenuo bi samo spomen na 100 godina od prvog utemeljenja jedinice lokalne 

samouprave koja traje od 1924. godine,  

- 22. 12. dodjela ugovora o potpori poduzetništvu u iznosu od ukupno 95.000 € za 30 

korisnika, 

- 09. 01. Zagreb, Porezna uprava ravnatelj B. Kutleša vezano za popunu Ispostave u 

Novalji djelatnikom i 26. veljače će se to i dogoditi, 

MUP PP Novalja izdana građevinska dozvola, izrađen troškovnik i natječaj se otvara 

sutra ili u ponedjeljak, 

- Ministarstvo mora, prometa i infrastrukture Josip Borić u svezi projekta Primorske 

ulice i luke Metajna, 

- Ministarstvo poljoprivrede tema Ribarska luka, tržnica ribom i mogućnost 

predstavljanja knjige Lunjski maslinici u engleskoj verziji, 

- 16.1. Županijski zavod za hitnu medicinu, Martina Brmbolić, pripravnost, danas ima 

jedna praznina kad hitna ne pokriva, preuzeli smo obvezu da u iznosu od 16.000 € 

financiramo taj nadstandard te  smještaj za tri liječnika i dvije sestre, 

- 17.1. T-com potpisivanje Sporazuma o partnerstvu za razvoj infrastrukture 

širokopojasnog interneta, 

- 25.1. Zagreb, Ministarstvo regionalnog razvoja ministar Šime Erlić, razrada projekata, 

- Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, tema Pretovarna stanica Caska, 

- 25. i 26.1. Osijek, Dani poljoprivrede, ribarstva i šumarstva,  

- 29.1. Zagreb, Hrvatska pošta Ivan Čolo, ideje o zatvaranju područnih pošta i popuna 

djelatnika koji nedostaju, potreba za otvaranjem novih punktova za paketomate, 

- 7.2. Zubovići, otvorenje Područnog odjela DV Carić, upis  djece koji su bili ispod crte, 

sad ih je 13, a vjerujem da popunom kadra ima mjesta za još jedno odjeljenje, 

- 12.2. predstavljanje arheoloških rezultata istraživanja na brdu Košljun, uz pomoć 

Ministarstva kulture i gradskog proračuna intenzivirana su istraživanja i pronađeni 

vrijedni nalazi, 
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- Sortirnica na deponiji Caska, za sada je izrađena studija u smislu davanja koncesije. 

Danas imamo na dnevnom redu prijedloge za koncesiju za sortirnicu. Do sada su na 

području Hrvatske samo tri sortirnice došle do faze davanja koncesije,  

- U svezi toga imali smo i razgovore s  Hrvatskom elektroprivredom na temu spajanja 

trafostanice na deponiji, a dogovorili smo  oko dovršenja aktivnosti na području 

Grada, ulica biskupa Tamaruta, ulica Smokovac,  

- Aglomeracija; trenutne aktivnosti  koje su na području Novalje su sanacija dijela  Stari 

mlin – Kaneo, proširenje šetnice Vrtić sa dodatna dva metra i sadnjom 40-ak palmi, 

- Sunčani put; trasa od hotela Kaneo prema moru uslijed izvođenja radova porušeni su 

zidovi  koje treba obnoviti, izborili smo se da to bude imitacija suhozida, a proširen je 

i prometni koridor za još 2,5 m i s vlasnicima smo postigli dogovor, 

- Ribarska luka je gotova i otvorit ćemo je objedinjeno sa Primorskom ulicom za koju se 

očekuje kontrola SAFU-a, 

- Rotor Južni ulaz u grad je dobio građevinsku dozvolu i smatramo da bi radovi do 15. 

lipnja trebali biti gotovi, a također ćemo uspostaviti koridor preko Poduzetničke zone 

Čiponjac i ako treba širi pojas prema Staroj Novalji dok traju radovi, 

- Tržnica s ribom, raspisan je natječaj bile su 4 ponude, uočeni su nedostaci u ponudama 

pa je natječaj poništen i biti će raspisan novi natječaj i vjerujem da će do 1. 4. biti 

odabrano i otpočeti radovi,  

- Lučka kapetanija; utvrđeno je da će se postignuti sporazum između Ministarstva mora, 

pomorstva Lučke uprave i Grada Novalje gdje će biti određeni omjeri financiranja 40 

Grad, 30Ministarstvo, 30 Lučka uprava, 

- Javno bilježnička služba; očekuje se da će u roku od 15 dana početi s djelovanjem. 

 

AKTUALNI SAT 

Vijećnik Tomislav Vidas 

1. Spomenuli ste tržnicu i da bi radovi počeli 01. travnja. Znači li to da bi kroz ljeto u 

centru bilo gradilište i da nema alternative za preseljenje tržnice? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

1. Rok za izvođenje radova je devet mjeseci od početka gradnje. Procijenit ćemo kad 

započeti 1.5. kad možemo 15. 9. ili 1. 10. Dogovoreno je bilo da alternativna tržnica 

bude na lokalitetu Studenca. Iznaći ćemo rješenje i nećemo krenuti u aktivnosti ako do 

15.6 ne možemo završiti radove pa neće doći do poremećaja. 

Vijećnik Tomislav Vidas 

2. Biciklističke staze; zima je dosta blaga, a biciklističke staze na području novaljskog 

polja su zarasle i ne može se proći biciklom? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

2. Staze kroz novaljsko polje će biti uspostavljene u red, bitno je i radi manifestacija kao 

Gran Fondo. Na potezu od Novalje do Dabovih stanov idu određene aktivnosti sa 

Županijskom upravom za ceste gdje je dogovoreno zajedničko financiranje 1 km 

uređenja prometnice gdje ćemo pripremiti i za bicikliste. Dionica od  ulaska u 

Škuncini stani sve do slovenaca i druga dionica od Nena Škunca pa sve prema 

Mlajima, te dionica od ulaska u Šankovi stani do rotora u Novalji. 

  

Vijećnik Tomislav Vidas 

3. Ovce; do sada smo imali slučajeve na Barbatu, a u zadnje vrijeme ovce ulaze i u sam 

Grad. Što komunalno redarstvo radi po tom pitanju? 

 

 

 



3 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

3. Ja i pročelnik smo dogovorili drugi tjedan jedan tematski sastanak komunalnog  

redarstva i komunalne uprave da vidimo koje mogućnosti postoje za rješavanje tog 

problema i do drugog Gradskog vijeća ćemo se referirati o poduzimanju mjera. 

Vijećnik Tomislav Vidas 

Ako trebate pomoć postoji i Udruga uzgajivača paške ovce, a ja sam i predsjednik 

Saveza. 

Gradonačelnik Ivan dabo 

Sada ti odmah upućujem poziv kad bude ta sjednica da sudjeluješ. 

Vijećnik Josip Škunca  

1. Bliži se turistička sezona; pitanje dostave robe  i apartmana bez nadzora? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

1. Za drugi tjedan smo sazvali sastanak gdje su pozvani svi opskrbljivači i drugi sastanak 

će biti na temu turističkih agencija i iznajmljivača. 

Vijećnik Josip Škunca 

2. Benzinska pumpa u centru; još malo počinje turistička sezona, a nema pumpe, gdje je 

zapelo?  

Gradonačelnik Ivan Dabo 

2. Pumpa  bi trebala imati plutajući karakter, a u tijeku su aktivnosti oko odabira i ne bi 

bila fiksna s time da prvih 5 godina upravlja s njom Lučka uprava. Nakon pet godina 

se može ići na čvrstu pumpu. 

Vijećnik Josip Škunca 

3. Plaža Vrtić; sada se zatrpava, a nije vraćeno sve u prijašnje stanje? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

3. Postoji stara kanalizacija i dogodit će se to da ćemo postojeću šetnicu od 4 m proširit 

na 6 m i sa 42 palme ograđene sa kamenim zidovima i biti će jedan ugođaj prenesen sa 

sjevernog dijela primorske ulice. Na to će se utrošiti 150.000 € i nastaviti prema Punti 

Vrtića. 

Pročelnik Ante Dabo 

Javna nabava za taj dio je u tijeku i očekuje se da će do 01. svibnja biti uređeno. 

 

Vijećnik Ante Dabo - klub vijećnika stranke LiPO 

Prije nego uputim pitanje koje se odnosi na Primorsku ulicu moram demantirati izjave koje su 

bile  i zrečene na prošloj sjednici  Gradskog vijeća. 

Gradonačelnik je rekao da takav abortirani projekt,  da nitko za taj projekt u gradskoj upravi 

nije znao apsolutno ništa, da sam radio sve na svoju ruku i da su se neki djelatnici, konkretno 

pročelnik Ante da se hvatao za glavu kad je vidio taj projekt. Ja dobro znam Anta i znam da je 

jako puno dao za ovaj grad. 

Grad je morao sam riješiti projekt Primorske ulice jer je ministarstvo reklo da se neće moći 

kandidirati luku Jug, komunalnu luku bez rješenja prometa. Ponuda za taj projekt je iznosila 

oko 1 mil. kuna i pročelnik je rekao da je to preskupo i ponudio svoju asistenciju da će naći 

manje renomiranu tvrtku koja nije tako skupa i da će pomoći oko projekta.  

UPU je donesen u redovnoj proceduri, a nositelj izrade je bio Odsjek za urbanizam i po tome 

UPU se napravila Primorska u suradnji s projektantom čiji je projekt bio 80% jeftiniji i 

pročelnik je usko surađivao u cilju dobivanja EU sredstava za taj projekt. 

Reći s ove govornice da nitko u Gradu nije znao o tome ništa, da sam sve sam radio i 

namještao troškovnik da bude što manji da prođemo na tom natječaju. Troškovnik rade 

isključivo projektanti. To su sve neistine koje ja moram demantirati. 

Poštivala se cijela procedura, gradonačelniče, borimo se argumentima, recimo da se ne 

slažemo u viziji ali nemojmo se služiti neistinama. 
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Vijećnik Ante Dabo - klub vijećnika stranke LiPO 

Primorska ulica je na društvenim mrežama dosta tema i prijepora i moj je dojam da ovako 

nezavršen projekt luke s ovakvom Primorskom ulicom i ovakvim metalnim ogradama koje 

nisu bile u projektu. 

Pročelnik Ante Dabo 

Mogu ja vas odmah demantirati, ograde su bile u projektu 2019. i ako treba donijeti ću da 

vidite detalje. 

Vijećnik Ante Dabo  

Razgovarao sam s projektantom i rekao mi je da su se ograde morale staviti radi dobivanja 

uporabne dozvole. Od pet projekata jedini projekt kojeg ja nisam napravio je novi gradski 

prostor od đige do Sunčanog sata gdje smo trebali dobiti novi gradski prostor sa šetnicom, 

zelenim površinama i dječje igralište čak i jedan gradski trg. Nije se promijenio UPU i ono što 

je ključno mi za ovo ljeto tamo nemamo pješački koridor do đige odnosno do velike rive kako 

je bilo zamišljeno u UPU. Ovdje je jedini nedostatak što se nije napravio taj ključni projekt za 

urediti novi gradski prostor. Što napraviti da se što prije to ispravi, da se ovakav projekt koji 

je prometno rješenje, rečeno je da je ovo sve veliko parkiralište, to nije istina jer smo mi to 

veliko parkiralište sveli na ispod pedeset parkirnih mjesta i trebali smo dobiti taj novi prostor 

ozelenjen i uređen za pješake. Taj projekt kod ljudi koji su i dobronamjerni izaziva zbog 

nezavršetka i nepoznavanja problematike po pitanju UPU-a što je tamo trebalo biti i daje 

ružnu sliku da imamo u centru grada nezavršen projekt luke s jako malim prostorom za 

pješake.  

Da li išta promišljate i da li ste pokrenuli projektiranje bilo čega što se odnosi na taj dio novog 

gradskog prostora?  

Ako se ne slažete sa UPU-om, mijenjajte UPU, radite nešto. Prošlo je skoro tri godine, nismo 

ništa napravili i imamo jedan nezavršeni projekt gradske luke i ja predlažem, ako vi ne želite, 

mi ćemo organizirati jednu veliku javnu tribinu i upoznati ljude sa detaljima projekta luke da 

vidimo što ljudi misle što nam svima mora biti putokaz, ali prvo što moramo je istinito 

tumačiti te projekte i imati viziju tih projekata. Ako se ne slažemo mijenjajte ali nemojmo 

dozvoliti da stojimo samo zato jer ste rekli da vam je bilo žao neiskoristiti 40 mil. kuna. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Ne trebate nam pomagati organizirati javnu tribinu, kada dođemo u situaciju da prezentiramo 

II fazu uređenja Primorske ulice gradska uprava će raspraviti i na toj razini i na razini 

Gradsko vijeća. Nezavršeni projekat, rekao sam i ispričao sam se pojedinoj kategoriji 

pučanstva. Zašto kad smo počeli Primorsku ulicu sve atraktivne prostore stavili do mora. 

Govorite o toj metalnoj ogradi evo ja se ispričavam pročelniku ako sam ga doveo u neugodnu 

situaciju ali kad sam prvih dana htio da analiziramo primorsku ulicu da ste vi i Gordana bili 

zatečeni i rekli da vi o tome ne znate ništa. 

 

Pročelnik Ante Dabo 

Mislim da su to bile teme vezane uz marinu. Primorsku ulicu smo mi isprojektirali. 

Što se tiče ograde ona tamo mora biti radi opasnosti od pada u more i da se ispune temeljni 

uvjeti za dobivanje  građevinske i uporabne dozvole. 

Jedan od primjedbi na dan tehničkog pregleda je bilo da ograda nije montirana do kraja. 

Ograda tu mora biti i tu priča što se tiče Upravnog odjela prestaje. 
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Gradonačelnik Ivan Dabo 

Gradske službe mimo ovog projekta ponudile su ovih dana rješenja za pješački koridor to će 

biti funkcionalno i imamo vremena da se to uspostavi. Sve ovo drugo biti će ponuđeno u 

drugoj fazi Primorske ulice koja će biti prezentirana.  

Što se tiče kvalifikacije da sam rekao da je niska cijena radi natječaja, ako sam rekao da je 

cijena niska pokazalo se na prvom natječaju da je bilo profulano odmah u startu. 

 

Vijećnik Ante Dabo – Klub vijećnika stranke LiPO 

Nisam tehničke struke tako da ne mogu Antu  reći da nije tako ali to je bilo po meni uvjetno 

dok se ne napravi drugi dio projekta. 

 

Pročelnik Ante Dabo 

To smo komentirali i ogradu i zid. Znalo se što mora doći da se dobije dozvola. Što se mene 

tiče išlo bi se u kompletu ali je to bilo podijeljeno na faze. Ograda mora doći dok se ne 

osigura pješački koridor uz more. Sve smo to prošli i sve se znalo. Ograda se morala napravit 

da se dobije građevinska i morala se napravit da bi se dobila uporabna. Malo me smeta 

komentiranje protiv toga svega, a nitko ne zna što je moj Upravni odjel prošao, koliko smo 

imali situacija i nitko nas nije ni pohvalio.  

 

Vijećnik Ante Dabo Klub vijećnika stranke LiPO 

Ne pada mi na pamet prozivati pročelnika. Morali smo napravit toliko faza jer ministarstvo 

nije moglo financirati novi gradski prostor.  

Trafostanica je bila predviđena na ulazu u ribarsku luku i ja ne vidim da ona ima građevinsku 

dozvolu. Ona je bila predviđena na ulazu u ribarsku luku, a vi ste je sada stavili u taj novi 

gradski prostor i bez građevinske dozvole. 

  

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Trafostanica je bila predviđena kod ribarske luke, a isto tako jedna kod Sunčanog sata ali 

razmišljali smo kako bi bilo da umjesto tri trafostanice napravimo jednu koja će pokriti sve 

sadržaje. Kad je u pitanju šetnica ona će uskoro biti uspostavljena po optimalnim uvjetima i 

na zadovoljstvo svih.  

Vijećnik Ante Dabo  

1. Svjesni smo da imamo tri ustanove u kulturi, a dva v.d. ravnatelja. Mi sad imamo 

gradsku djelatnicu koja vodi gradske naknade i obavlja dužnost v.d. ravnatelja. Što 

smo mi to dobili da umjesto jednog ravnatelja za ustanove u kulturi imamo tri 

ravnatelja od toga dva vršitelja dužnosti. 

Zašto ne raspišete natječaje nego samo imenujete  v.d. ravnatelja. Da li imamo 

kvalificiranih kompetentnih ljudi koji bi mogli biti pravi ravnatelji s programom, a ne 

da sad imamo ravnatelje koji mogu planirati samo godinu dana unaprijed. Kada će ići 

natječaj za imenovanja ravnatelja? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

1. Učestala i draga tema vijećnika, ponavlja se i jedino me čudi da ovaj put ne prolijeva 

suze za pojedinim kadrovima. V.d. ravnatelji funkcioniraju po zakonskoj regulativi. 

Ako se netko boji radi opterećenja osobe koja vrši odgovoran posao u gradskoj upravi 

ne treba se bojati ako toj osobi nije namet nego prihvaća i reći ću vam da mi sa 

vršiteljem dužnosti na dva sata imamo veći je efekt nego dok smo imali ravnatelja na 

puno radno vrijeme. I ako sam nečim zadovoljan onda je to funkcioniranje ustanova u 

kulturi. 
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Vijećnik Ante Dabo 

To nije istina da je više aktivnosti. Draženovi projekti samo se ponavljaju. On  je trenutno na 

birou za zapošljavanje kao nezaposleni dragovoljac Domovinskog rata koji je imao sve uvjete 

za ravnatelja i koji je radio taj posao odlično i ako hoćete mogu na drugo vijeće donijeti sve 

projekte koji su rađeni. 

 

2. Odlaganje građevinskog otpada u Zaglavi. U vrijeme kad je počela aglomeracija sa 

izvođačem smo bili dogovorili i dosta smo bili sanirali tih odlagališta. Mi tamo imamo 

biciklističke staze, kreće predsezona i od  hotela Boškinca do Zaglave uz taj put i 

domaći ljudi traktorima iskrcavaju i ostavljaju šutu. 

Upućujem apel gradonačelniku; pustimo EU sredstva, neće nijedna gradska firma 

raditi zbrinjavanje, trebamo privatnog poduzetnika koji ima strojeve i ima mogućnost 

za davanje  koncesije za građevinski otpad. Zašto dozvoljavamo da pored novo 

probijenih staza imamo svako malo odlagalište otpada? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

2. Jako interesantan lokalitet, u dva navrata imali smo kampanju za čišćenje i svjesni 

toga poduzeli smo aktivnosti da se realizira reciklažno dvorište građevinskog otpada. 

U dva navrata u proteklom periodu imali smo kampanju za čišćenje ali jedna točka 

dnevnog reda danas govori o tome što poduzimamo da se realizira reciklažno dvorište 

građevinskog otpada. 

Vijećnik Ante Dabo 

3. Novi Zakon o turizmu preferira razvoj turizma u smjeru održivosti pa tako  navodi 

alate za upravljanje turizmom. Plan upravljanja destinacijom mora donijeti ovo tijelo. 

Kad smo donijeli Masterplan razvoja turizma 2015-2025  čekirali smo napravljeno 

kroz 5 godina. U našem mandatu napravljena je od strane Instituta za turizam  Studija 

održivosti razvoja turizma i prihvatnih kapaciteta s akcijskim planom do 2025. godine. 

Koliko znam vi niste napravili novi Masterplan koji bi definirao problem destinacije. 

Moje je pitanje kako Grad planira iskoristiti ponuđene zakonske alate kad je u pitanju  

upravljanje destinacijom npr. ograničiti novo otvaranje objekata za brzu hranu, nove 

kategorizacije objekata kojih su vlasnici nerezidenti i da li je krenula izrada Plana 

upravljanja destinacijom koji je zakonska obveza i koji bi trebao donijeti na Gradskom 

vijeću? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

3. Novi Zakon o turizmu je donesen, zajednički ga rade  Plan zajedno rade Turistička 

zajednica i Grad i biti će prezentiran Gradskom vijeću. Tu će biti uključeni svi 

relevantni čimbenici koji na to utječu, a sve se temelji na Prostornom planu i kad je u 

pitanju da li ćemo raditi apartmane ili hotele. Također kategorizacija da li nam trebaju 

restorani ili brza prehrana biti će definirano i u rukama jedinice lokalne samouprave. 

Kad je u pitanju Masterplan nisam imao vremena da čitam studije ni analize i kad sam 

došao zatekao sam više tih studija. da li je bila poanta platiti te studije pa što bude jer 

arhitektonsko promišljanje razvoja grada je futurizam kojem se nikada nećemo moći 

približiti.  

 

Vijećnik Ante Dabo 

Studije nisu donijete da se plate, a Master plan je izrađen i proizašao iz mišljenja domicilnih 

turističkih radnika. Moraju se radit radionice i tako čuti što ljudi misle o turizmu. 
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Vijećnik Antonio Datković 

1. Poanta priče je da se vidi i što jasnije definira smjer u kojem se Grad želi razvijati. U 

tom smislu imali smo obilježavanje 30 godina Grada, 70 godina turizma, a volio bi 

znati i koliko je to obilježavanje javnog novca koštalo? Moj motiv za doći na 

obilježavanje manifestacije je bilo vizija Novalje 2030., a nisam čuo ni jednu rečenicu 

o tome. Volio bi znati da li imamo viziju Novalje 2030.  Koliko je Grad koštalo 

obilježavanje 30. godina Grada i 70 godina turizma i ima li vizija Novalje 2030 negdje 

zapisana? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

1. Nismo još naručili studiju razvoja Novalje 2030. ali mi i danas živimo viziju razvoja  

ovoga grada; Mogu podsjetiti da smo u kraju 2023. godine isporučili izgradnju Luke 

Žigljen, Ribarska luka, Primorska ulica i to je 23 mil. Eura europskih i državnih 

sredstava. Kad su u pitanju kratkoročni projekti Južni ulaz u grad, Vrtić, tržnica ribom, 

rotor Zrće, rotor Gajac, rotor Žigljen – Barbati – Novalja, obilaznica Novaljsko polje. 

Mi već sad imamo za pet godina planova koji će se realizirati. 

Što se tiče troškova za 30. godina Grada stranka LiPO je postavila pitanje i mislim da 

ste dobili odgovor. 

 

Vijećnik Antonio Datković 

Sve su to projekti za razvoj, a ako to nigdje nije zapisano onda ne znamo što nam je 

strateški bitno. Neke stvari se mogu i mijenjati ali bi želio znati da li mi kao grad 

imamo sliku razvoja gdje mi želimo biti 2030. godine. 

2. Predsezona u smislu plaže Zrće koja je brend, a lani rezultati plaže nisu bili na nivou. 

Da li Grad ima komunikaciju s taksistima, koncesionarom, da li se Grad uključio  

operativno u funkcioniranje plaže? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

2. Koncesionar ima koncesiju od Županije.  Kad je u pitanju gradsko planiranje 

pokrenuli smo aneks sporazuma koji je jednostrano prekinut. Na temu hobotnice 

očitalo se Županijsko   povjerenstvo i napravit ćemo sve da bude uspješno i da plaža 

funkcionira. Pored trijaže ovo ljeto će tamo biti organiziran spasilački punkt kojeg će 

organizirati Crveni križ Grada Novalje. 

 

Vijećnik Antonio Datković 

3. Svi smo svjesni značaja Zrća za Novalju i meni ko hotelijeru, taksistima i kome god  

bi bilo lakše funkcionirati ako znamo namjere, planove i ideje koncesionara za 

funkcioniranje. 

Na stranicama Grada Novalje  stoji Pilot projekt „Samoodrživi Grad Novalja u dolini 

vodika“ projekt obnovljivih izvora energije za koji je sporazum potpisan od strane 

Grada pa me zanima koliko je koštalo i koji su rezultati tog projekta? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

3. U tom sporazumu nema ni jedne fiksne financijske obveze Grada Novalje s tim da je u 

pripremi izrada dvije studije od dva izvođača u iznosu od 20.000 Eura.  

Ovo je korištenje energije valova u lukama Žigljen i Novalja korištenje valova u 

funkciji dobivanja vodika. 

 

Predsjednik Matej Gušćić 
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To je projekt koji je financiran od strane EU  u većem dijelu, Novalja je jedna od nekoliko 

jedinica lokalnih samouprava koja je odlučila u tome sudjelovati. Ako rezultat bude uspješan 

biti će implementiran za široku upotrebu.  

 

Vijećnik Zlatko Vidas 

1. Dizalica za brodove u Novalji prošle godine je skinuta radi radova. Da li Grad planira 

postavljanje dizalice? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

To je u domeni Lučke uprave i do ljeta će biti nađeno neko rješenje. 

Predsjednik Matej Gušćić 

Lučka uprava radi na rješenju. Radi se o tome da se vidi da li će biti u okviru Lučke 

uprave ili koncesionar. 

Vijećnik Zlatko Vidas 

2. Novaljske prometnice koje su po ljeti male, najmanja Obilaznica pa kad ribarska luka 

ide u funkciju biti će još opterećenija. Da li su napravljeni kontakti s vlasnicima i do 

kud su došle aktivnosti? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

4. Mi smo i do sada imali ribarsku luku i kamioni će biti usmjeravani na Lokvicu. 

 

Pročelnik Ante Dabo 

U fazi je idejno rješenje i izrada idejnog projekta, to dugo traje, ako uskoro ne bude raskinut 

će se ugovor. 

Vijećnik Zlatko Vidas 

5. Navodnjavanje novaljskog polja? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

3. Imovinsko stanje je  rascjepkano i dok se ne provedu katastarske izmjere u istoj smo 

poziciji kao i do sada. 

 

Sjednici je nazočno 11 (jedanaest) vijećnika. 

 

Predsjednik Matej Gušćić predložio je nadopunu dnevnog reda sljedećim točkama: 

1. Prijedlog Odluke o transformaciji Urbanističkog plana uređenja dijela ugostiteljsko- 

turističke zone Boškinac. 

2. Prijedlog Odluke o transformaciji Urbanističkog plana uređenja ugostiteljsko-

turističke zone Dabi - Vidasi (2. dio). 

3. Prijedlog Odluke o transformaciji Urbanističkog plana uređenja kampa Straško. 

4. Prijedlog Odluke o poništenju Javnog natječaja za prodaju odnosno osnivanje prava 

građenja na nekretninama na području Poduzetničke zone Zaglava-Prozor. 

5. Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju odnosno osnivanje prava 

građenja na nekretninama na području Poduzetničke zone Zaglava-Prozor. 

6. Prijedlog Zaključka o prijedlogu za razrješenje i imenovanje osoba za obavljanje 

mrtvozorničke djelatnosti na području Grada Novalje. 

 

Predsjednik Matej Gušćić također je predložio da se tri prve točke nadopune dodaju u dnevni 

red iza 3. točke. 
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Glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova za prihvaćen je prijedlog nadopune dnevnog reda kao i 

dodavanje u dnevni red točaka koje se odnose na prostorno planiranje pod rednim brojem 4., 

5. i 6. 

Verifikacija Zapisnika s XIX. sjednice  Gradskog vijeća od 20. prosinca 2023.g. izvršena je 

bez primjedbi. 

 

Nakon utvrđivanja dnevni red je slijedeći: 

 

1. Prijedlog Odluke o transformaciji Urbanističkog plana uređenja dijela Poduzetničke 

zone Čiponjac. 

2. Prijedlog Odluke o transformaciji Urbanističkog plana uređenja solarnog parka 

Zaglava (SP). 

3. Prijedlog Odluke o transformaciji Urbanističkog plana uređenja gospodarske zone 

Zaglava – Prozor. 

4. Prijedlog Odluke o transformaciji Urbanističkog plana uređenja dijela ugostiteljsko- 

turističke zone Boškinac. 

5. Prijedlog Odluke o transformaciji Urbanističkog plana uređenja ugostiteljsko-

turističke zone Dabi - Vidasi (2. dio). 

6. Prijedlog Odluke o transformaciji Urbanističkog plana uređenja kampa Straško. 

7. Prijedlog I. Izmjene i dopune Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija na 

području Grada Novalje za razdoblje od 2023. do 2025. godine. 

8. Prijedlog Godišnjeg plana davanja koncesija na području Grada Novalje za 2024. 

godinu. 

9. Prijedlog Odluke o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju u postupku 

davanja koncesije za   upravljanje postrojenjem za sortiranje odvojeno prikupljenog 

otpada (sortirnica) na području Grada Novalje. 

10. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Programa rada Savjeta mladih Grada Novalje za 

2024. godinu.  

11. Prijedlog Odluke o poništenju Javnog natječaja za prodaju odnosno osnivanje prava 

građenja na nekretninama na području Poduzetničke zone Zaglava – Prozor. 

12. Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju odnosno osnivanje prava 

građenja na nekretninama na području Poduzetničke zone Zaglava-Prozor. 

13. Prijedlog Zaključka o prijedlogu za razrješenje i imenovanje osoba za obavljanje 

mrtvozorničke djelatnosti na području Grada Novalje. 

 

                     

 

AD/1 Prijedlog Odluke o transformaciji Urbanističkog plana uređenja dijela Poduzetničke 

zone Čiponjac  

Uvodno obrazloženje po prijedlogu iznijela je voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje i 

zaštitu okoliša Gordana Vuković i upoznala vijećnike sa prijedlogom kojem se pravna osnova 

za postupak transformacije Plana temelji na odredbama članka 113.a Zakona o prostornom 

uređenju (Narodne novine broj 153/13, 65/17, 114/18, 39/19, 98/19 i 67/23),  u skladu s 

Pravilnikom o prostornim planovima (Narodne novine broj 152/23). Razlozi za transformaciju 

Plana proizlaze iz Zakona kojim je dana mogućnost provedbe postupka transformacije kao 

procesa prelaska Plana iz analognog u digitalni oblik uz digitalnu transformaciju poslovnih 

procesa u sustavu ePlanovi. Postupak transformacije Plana prijavit će se na javni poziv na 

dodjelu bespovratnih sredstava iz Mehanizma za oporavak i otpornost za transformaciju 

planova koje je raspisalo Ministarstvo prostornoga uređenja, graditeljstva i državne imovine. 
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U raspravi, vijećnik Antonio Datković upitao je što je s planovima za Metajnu, Zubovići, 

Kustići, Lun, a voditeljica Odsjeka Gordana Vuković odgovorila je da Grad ima zakonsku 

obvezu digitalizirati sve važeće planove i za sada se mogu prijaviti samo oni planovi koji su 

za to spremni jer za ove prostore još nema geodetske podloge. 

Vijećnik Antonio Datković konstatirao je da je 21. stoljeće, rade se industrijske zone, a mjesta 

nemaju planove (UPU)  i zatražio odgovor na to pitanje? 

Vijećnik Ante Dabo predložio je da se sve točke koje se odnose na transformaciju planova 

objedine jer je to samo tehničko pitanje. 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer upoznala je vijećnike s situacijom oko katastarske izmjere i 

rekla da je Povjerenstvo sad u fazi pregleda zone Caska i Zrće. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

11 vijećnika.  

Glasovanjem, sa 9 (devet) glasova za i 2 (dva) glasa protiv Gradsko vijeće donijelo je  

Odluku o transformaciji Urbanističkog plana uređenja dijela Poduzetničke zone Čiponjac  

 

AD/2 Prijedlog Odluke o transformaciji Urbanističkog plana uređenja solarnog parka 

Zaglava (SP) 

Voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje i zaštitu okoliša Gordana Vuković upoznala je 

vijećnike s još jednim prijedlogom kojemu je ista pravna osnova za postupak transformacije 

Plana odredbe članka 113.a Zakona o prostornom uređenju (Narodne novine broj 153/13, 

65/17, 114/18, 39/19, 98/19 i 67/23),  u skladu s Pravilnikom o prostornim planovima 

(Narodne novine broj 152/23). Prijedlog se odnosi na transformaciju UPU solarnog parka 

Zaglava. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na 

glasovanje kojem je pristupilo 11 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za i 1 (jednim) protiv Gradsko vijeće donijelo je Odluku o 

transformaciji Urbanističkog plana uređenja solarnog parka Zaglava (SP) 

 

AD/3 Prijedlog Odluke o transformaciji Urbanističkog plana uređenja gospodarske zone 

Zaglava – Prozor 

Voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje i zaštitu okoliša Gordana Vuković upoznala je 

vijećnike s prijedlogom za transformaciju odnosno digitalizaciju  plana gospodarske zone 

Zaglava- Prozor.  

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na 

glasovanje kojem je pristupilo 11 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za i 1 (jednim) protiv Gradsko vijeće donijelo je Odluku o 

transformaciji Urbanističkog plana uređenja gospodarske zone Zaglava – Prozor 

AD/4 Prijedlog Odluke o transformaciji Urbanističkog plana uređenja dijela ugostiteljsko- 

turističke zone Boškinac  

Voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje i zaštitu okoliša Gordana Vuković upoznala je 

vijećnike s prijedlogom za transformaciju odnosno digitalizaciju  plana ugostiteljsko turističke 

zone Boškinac.  

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na 

glasovanje kojem je pristupilo 11 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za i 1 (jednim) protiv Gradsko vijeće donijelo je Odluku o 

transformaciji Urbanističkog plana uređenja dijela ugostiteljsko- turističke zone Boškinac  
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AD/5 Prijedlog Odluke o transformaciji Urbanističkog plana uređenja ugostiteljsko-

turističke zone Dabi - Vidasi (2. dio)  
Voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje i zaštitu okoliša Gordana Vuković upoznala je 

vijećnike s prijedlogom za transformaciju odnosno digitalizaciju  plana ugostiteljsko turističke 

zone Dabi – Vidasi 2. dio.  

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na 

glasovanje kojem je pristupilo 11 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za i 1 (jednim) protiv Gradsko vijeće donijelo je Odluku o 

transformaciji Urbanističkog plana uređenja ugostiteljsko-turističke zone Dabi - Vidasi (2. 

dio)  

AD/6 Prijedlog Odluke o transformaciji Urbanističkog plana uređenja kampa Straško 

Voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje i zaštitu okoliša Gordana Vuković upoznala je 

vijećnike s prijedlogom za transformaciju odnosno digitalizaciju  plana kampa Straško. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na 

glasovanje kojem je pristupilo 11 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za i 1 (jednim) protiv Gradsko vijeće donijelo je Odluku o 

transformaciji Urbanističkog plana uređenja kampa Straško 

 

AD/7 Prijedlog I. Izmjene i dopune Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija 

na području Grada Novalje za razdoblje od 2023. do 2025. godine 

Uvodno obrazloženje iznio je pomoćnik pročelnika Ivan Peranić i upoznao vijećnike s 

prijedlogom za izmjenu Srednjoročnog plana davanja koncesija koji je donijet na sjednici 

održanoj 10. ožujka 2023. godine. Predmetnim Planom u naznačenom razdoblju planirano je 

dati 1 (jednu) koncesiju za obavljanje komunalnih djelatnosti, i to objedinjenu koncesiju za 

obavljanje komunalne djelatnosti komunalnog linijskog prijevoza putnika na području Grada 

Novalje.  Međutim, u razdoblju od donošenja trogodišnjeg plana, Grad Novalja započeo je s 

pripremom postupka za odabir operatera upravljanja postrojenjem za sortiranje odvojeno 

prikupljanog otpada (sortirnica), a sukladno obvezama iz Ugovora o dodjeli bespovratnih 

sredstava (KK.06.3.1.12.0020) za „Izgradnju i opremanje postrojenja za sortiranje odvojeno 

prikupljenog otpadnog papira, kartona, metala, plastike i drugih materijala – Grad Novalja“. 

Budući da pokretanje postupka davanja koncesije mora biti predviđeno srednjoročnim i 

godišnjim planom davanja koncesija, a u konkretnom slučaju iz naprijed navedenih razloga to 

nije, prije pokretanja postupka potrebno je izvršiti izmjene i dopune srednjoročnog plana te 

donijeti godišnji plan koji će biti usklađen sa srednjoročnim.   

U raspravi, vijećnik Antonio Datković upitao je za natječaj za dimnjačarske usluge na što je  

savjetnik Ivan Peranić odgovorio da je ta koncesija izdana još prošle godine.  

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

11 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 11 (jedanest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je I. Izmjenu i dopunu 

Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija na području Grada Novalje za 

razdoblje od 2023. do 2025. godine 

 

AD/8 Prijedlog Godišnjeg plana davanja koncesija na području Grada Novalje za 2024. 

godinu 
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Pomoćnik pročelnika Ivan Peranić iznio je prijedlog prema kojem Grad Novalja u 2024. 

godini planira dati 1 (jednu) koncesiju za upravljanje postrojenjem za sortiranje odvojeno 

prikupljanog otpada (sortirnica) na području Grada Novalje.   

Predmetna koncesija planira se dati na razdoblje od 5 godina, a planirana godišnja koncesijska 

naknada iznosi 5.000,00 eura. Planirani prihodi od koncesije su okvirni, a egzaktan iznos biti 

će poznat tek po odabiru koncesionara.     

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Godišnji plan davanja 

koncesija na području Grada Novalje za 2024. godinu 

 

 

AD/9 Prijedlog Odluke o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju u postupku 

davanja koncesije za   upravljanje postrojenjem za sortiranje odvojeno prikupljenog otpada 

(sortirnica) na području Grada Novalje 

U uvodnom obrazloženju pomoćnik pročelnika Ivan Peranić upoznao je vijećnike s 

odredbama čl. 16. ZK-a koje određuju da prije početka postupka davanja koncesije davatelj 

koncesije odlukom imenuje stručno povjerenstvo za koncesiju pravne, ekonomske, tehničke 

ili druge odgovarajuće struke, ovisno o predmetu i značajkama koncesije. Navedenim 

propisima određeno je da broj članova stručnog povjerenstva mora biti neparan, s najmanje tri 

člana, a najviše sedam članova. Prijedlog je da se u stručno povjerenstvo za provođenje 

postupka natječaja imenuju 

1. Ivan Peranić, mag. iur. – Grad Novalja, Upravni odjel za komunalni sustav 

2. Tina Mejak Vidas, dipl. oec. – Grad Novalja, Upravni odjel za komunalni sustav 

3. Josip Škunca, struč. spec. ing. aedif.– Grad Novalja, Upravni odjel za komunalni 

sustav 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na 

glasovanje kojem je pristupilo 11 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o imenovanju 

Stručnog povjerenstva za koncesiju u postupku davanja koncesije za   upravljanje 

postrojenjem za sortiranje odvojeno prikupljenog otpada (sortirnica) na području Grada 

Novalje 

 

 

AD/10 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Programa rada Savjeta mladih Grada Novalje za 

2024. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer iznijela je obrazloženje za prijedlog Programa za 2024. 

godinu kojeg su izradili članovi Savjeta mladih na sjednici održanoj 8. veljače 2024.g., te isti 

služi kao smjernica za uključivanja mladih u sfere društvenog, političkog i civilnog društva. 

Temelji se na ključnim točkama, kojima se želi postići realizacija zadanih ciljeva i rješavanje 

problematike mladih sa težnjom na poticanje mladih, da se kao pojedinci mogu prilagoditi 

svakoj zadaći koje im svakodnevnica stavlja pred njih. 

U raspravi, vijećnik Ante Dabo rekao je da je očekivao da će predsjednik Savjeta mladih biti 

nazočan sjednici i zatražio odgovor na slijedeće pitanje: 

„Što Savjet mladih misli o otvorenju novog narodnjačkog kluba u Novalji? 

Gradonačelnik Ivan Dabo opravdao je izostanak predsjednika Savjeta mladih Anđela Barića 

privatnim obvezama. 
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Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

11 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Zaključak o 

prihvaćanju Programa rada Savjeta mladih Grada Novalje za 2024. godinu 

 

AD/11 Prijedlog Odluke o poništenju Javnog natječaja za prodaju odnosno osnivanje prava 

građenja na nekretninama na području Poduzetničke zone Zaglava – Prozor 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer upoznala je vijećnike s prijedlogom za poništenje Odluke koja je 

donijeta na sjednici održanoj 20. prosinca 2023.g. Nakon provedenog natječaja uvidom u tekst 

Odluke i javnog natječaja kao i priležećeg kartografskog prikaza utvrđeno je da je u 

tekstualnom dijelu navedeno da se prodaje nekretnina Polje 1 - k.č.br. 3405/403 kamenjar 

Zaglava sa 23946 m2, u površini od 8634 m2, dok je na kartografskom prikazu kao predmet 

prodaje plavom bojom šrafirana cijela površina nekretnine (23946 m2), a brojčano navedeno 

da se prodaje površina od 8634 m2 umjesto ispravno 23946 m2. 

Stoga se predlaže poništiti donesenu  Odluku i ponoviti javni natječaj. 

U raspravi, vijećnik Ante Dabo upitao je da li je Grad dodijelio parcelu za kompostanu, a 

pročelnica Silvija Hodak Tauzer, a pročelnica Silvija Hodak Tauzer ogovorila je da je dodjela 

prava građenja za kompostanu bila na sjednici Gradskog vijeća. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

11 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o poništenju 

Javnog natječaja za prodaju odnosno osnivanje prava građenja na nekretninama na 

području Poduzetničke zone Zaglava – Prozor 

 

AD/12 Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju odnosno osnivanje 

prava građenja na nekretninama na području Poduzetničke zone Zaglava-Prozor 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer iznijela je prijedlog Odluke za raspisivanje javnog 

natječaja za nekretnine na području PZ Zaglava – Prozor za koje je između Republike 

Hrvatske, Ministarstvo prostornoga uređenja, graditeljstva i državne imovine kao darovatelja i 

Grada Novalja kao obdarenika sklopljen Ugovor o darovanju broj: 517-03/2020 kojim je Grad 

Novalja stekao predmetne nekretnine u svrhu osnivanja Poduzetničke zone Zaglava-Prozor.  

Člankom 7. navedenog ugovora Grad Novalja obvezao se unutar 5 godina od dana sklapanja 

ugovora darovane nekretnine privesti navedenoj namjeni, a sredstva ostvarena raspolaganjem 

nekretninama koristiti za infrastrukturno opremanje poduzetničke zone Zaglava-Prozor ili za 

unapređenje poduzetničkog okruženja unutar Grada Novalje. U slučaju nepoštivanja 

ugovornih odredbi, darovatelj je ovlašten raskinuti ugovor čime nekretnine postaju vlasništvo 

Republike Hrvatske odnosno iste ostaju u vlasništvu Grada Novalje uz obvezu Grada Novalje 

platiti Republici Hrvatskoj naknadu za darovane nekretnine.  

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na 

glasovanje kojem je pristupilo 11 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o raspisivanju 

javnog natječaja za prodaju odnosno osnivanje prava građenja na nekretninama na 

području Poduzetničke zone Zaglava-Prozor 
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AD/13 Prijedlog Zaključka o prijedlogu za razrješenje i imenovanje osoba za obavljanje 

mrtvozorničke djelatnosti na području Grada Novalje 

Pročelnica Ivana Kurilić u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s procedurom 

prema kojoj je Gradsko vijeće Grada Novalje donijelo 16. rujna 2021.g. Zaključak 

(KLASA:500-01/21-01/05, URBROJ:2125/06-02-21-4) kojim se za obavljanje mrtvozorničke 

djelatnosti predlaže Antonio Blaić, dr. med. te ga je potom i imenovala skupština Ličko-

senjske županije. Obzirom da Antonio Blaić zbog promjene mjesta rada ne može više vršiti 

službu mrtvozornika Grad Novalja predlaže  novu osobu koja bi obavljala navedenu 

djelatnost. Sukladno dogovoru s djelatnicima Doma zdravlja Novalja prijedlog je da se za 

obavljanje mrtvozorničke djelatnosti na području Grada Novalje imenuje Jan Vojvodić, dr. 

med. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Zaključak o prijedlogu 

za razrješenje i imenovanje osoba za obavljanje mrtvozorničke djelatnosti na području 

Grada Novalje 

 

 

Završeno u 11,05 sati 

 

 

KLASA: 024-02/24-01/01 

URBROJ: 2125-6-02/01-24-2 

Novalja, 15. veljače 2024.g.   

 

Zapisnik izradila:          Predsjednik 

Gradskog vijeća 

 Lucie Zubović        Matej Gušćić, struč. spec. oec. 


